



Dagordning för NHRKs styrelsemöte 2 – 2024

Datum 2024-03-11 18.30-21.30, Sekretariatet NHRK samt TEAMS.

Namn	Närvarande	Närvarande	Närvarande
Pether Nordström, Ordförande	x	Peter Elfstrand, Ledamot	x
Susan Bengtsson, Ledamot	x	Yvonne Wiik, Ledamot	x 18:40
Lovisa Bengtsson, Ledamot	x	Mathias Lidmer, Ledamot	x
My Colebring, Ledamot	x	Elin Berg Mannebo, Suppleant	x
Lisa Öhlund, Suppleant	x	Linnea Söderström, Suppleant	x
Malin Eckerstig adj. US		Ella Vejfors adj. US	
Björn Häggström Int. ridskolechef, adj.		Mia Turner, adj medlemstallet	19:00-

Punkt	Ansvarig		Tid
2:1	Pether	Mötets öppnande Pether öppnar mötet	18.30
2:2	Alla	Godkännande av dagordning och adjungeringar Dagordningen godkänns	18.30
2:3	Alla	Val av justeringsperson Susan Bengtsson	18.30
2:4	Alla	Godkännande av föregående mötesprotokoll Läs in bifogat protokoll 23-02-13 Godkänt.	18.35
2:5	Alla	Actionslogg – planner – kort status Hur skall vi hantera denna framåt Lovisa tar ut essensen ur loggen och så går Pether igenom den så tar vi fram en annan lösning.	18.40
2:6	US	Ungdomssektionen - Lägesrapport - utgår - Representant från styrelsen som stöttar US. Lisa pratar med Eva och US om hur stöttningen kan vara. - Sök US bidrag för ungdomsinitiativ (20 000kr) - Se ovan	18.50
2:6	Björn/Pether	Ridskolan/verksamheten inkl medlemsstall - Vald som adjungerad för medlemsstall, Mia Turner 2 st har sagt upp sina platser och ytterligare 3st kommer flytta under våren. Eva kommer annonsera ut platserna. Kan vi titta på att fixa lilla utebanan bakom manege B? - Rapport från ridskolan Ang platser som är tomma pga skada/sjukdom. Kan vi lägga upp på medlemsinloggen att det finns platser att köpa extra lektioner. Att vi där kan lägga upp dom lediga platserna så att medlemmarna kan köpa enstaka lektioner i grupper där vi har avbokningar, sjukdomar och skador. - Häststatus, lista från Wilma Tränas hästarna av personalen för Anne? Gav inte det fin effekt? Har det skett någon förändring med tex underlaget? My tar en stund med Wilma och stämmer av häststatus på en djupare nivå. Hästhälsoteam. - Nya hästar/avyttring hästar I hästlistan står det att vi har köpt Hanni - stämmer det eller hyr vi henne fram till sommaren enligt tidigare beslut? Annons på Barta – status?	19.00

		Fortsätta leta nya hästar till rimliga pengar - Björn • <i>Platsbrist</i>	
2:7	Mathias	Ekonomi • <i>Rapport februari</i> Mathias redovisar månadsrapporten. Positivt – Pay and Jump. Bra intäkter. Bidrag – Eva tar fram material om detta även för träning och information till tex tävlande för klubben. Riktlinjer för köp av ponny – 80.000:- och storhäst 100.000:-	19.25
2:8	Yvonne	Anläggning • <i>Taket gamla ridhuset-uppdatering?</i> Kommunen har reklamerat arbetet till entreprenören. • <i>Utebana-stormskada staket, domarbodar</i> Anna har fixat nya staketslanor. Nya plexi till domarbodarna. Plan för hur vi skall se till att det inte händer igen, Susan och Peter. • <i>Ombyggnad av spiltor klart/tidsplan?</i> Vi måste söka förprovning hos Länsstyrelsen. Arbetet pågår. • <i>Karantänboxar</i> Uteboxar? Kan alla hålla lite koll när det kommer på ett bra pris. • <i>Arbetsgrupp ligghall, status</i> Mathias och Yvonne fortsätter planeringen för traktorgarage/verktygsbod/platta vid medlemstallet och tar fram ett förslag till nästa möte. Vi skall driva mot kommunen att bygga en ligghall åt oss.	19.45
2:9	Alla Pether/Elin	Säkerhet och Arbetsmiljö • <i>Elin har ordet</i> Elin har gjort en sammanfattning för nuläget. • <i>Ansvarsfrågan fram till ny verksamhetschef?</i> • <i>Skor/hjälmar klar?</i> Klart och beställt. • <i>Säkerhetsregler medlemsstall-Peter Elfstrand har ordet</i> Skicka med en uppmaning till våra privatryttare att dessa är förebilder i stallet för våra elever och att vi önskar att man som privatryttare föregår med gott exempel vad gäller säkerhet i stallet och till häst. Susan och Lovisa tar fram en text angående detta.	20.00
2:10	Björn Pether/Elin	Personal • <i>Personalmöte 24-03-04, se bifogat protokoll - läs punkt 6</i> • <i>Personalläge-lista fr Susan</i> • <i>Fråga FORA</i> Mathias tar detta med Eva och räknar på kostnaden. Ansökningar till tjänsten verksamhetschef börjar komma in. Styrelsen läser igenom och återkommer med input till Susan och Pether.	20.15
2:12	Susan	Tävling • <i>Lägesrapport</i> Ridskolan skulle driva P&J, tävlingssektionen har tagit över men hjälp från Tilde. Påskdressyren har fått bra med anmälningar framförallt i de höga klasserna. Vi har hyrt ut anläggningen till en hundutställning i april. Intäkter för hyra samt intäkter för caféet.	20.45

2:13	Peter	Café • <i>Lägesrapport</i> Lite uppförsbacke men det jobbas på fint och utvecklas hela tiden.	21.00
2:14	Susan	Kommunikation/IT • <i>Personal vill ha tillgång till hemsida?</i> Hemsidan är inte helt enkel att administrera men det finns en koppling till Facebook så att allt som läggs upp där syns direkt på hemsidan. • <i>Instagram</i> Det finns inlogg klart, som personalen har fått, till Facebook och Instagram via meta som man kan logga i på via datorn eller arbetsmobilen som finns.	21.10



2:15	Alla	Övriga Frågor • <i>Söka bidrag, kurs</i> Pether undersöker detta och återkommer.	21.20
2:16	Lovisa	Nästa möte • Eva önskar måndagar vecka 3 varje månad. Ok? Ok. Kallelser kommer tom juni månad.	
2:17	Pether	Mötets avslutande Pether avslutar mötet	
2:18	Styrelsen	Styrelsens egen tid	21:30